
Svar på interpellation från Lovisa Eriksson (C) till till Kultur- och fritidsnämndens 

ordförande Robert Nibelius angående budget 2020. 

Interpellationen utmynnar i tre frågor som jag besvarar enligt följande: 

1. Fråga: Varför finns inget konkret budgetförslag, med tanke på att 

Kommunstyrelsen redan den 19 februari beslutade att nämnden får en minskad 

ram med 10,4 milj kr? Det har gått sju månader sedan detta och ännu har inte 

majoriteten kommit med sitt förslag till budget 2020. 

 Svar: Vi följer de budgetdirektiv som kommunledningskontoret har givit oss  
 och på grund av brist på tid så hade vi inte ett färdigt budgetförslag som   
 kunde presenteras på vårt beredningsutskottsmöte den 17 september. 

2. Fråga: När tänker majoriteten presentera ett balanserat budgetförslag för 

beslut i Kultur- och fritidsnämnden? 

 Svar: Budgeten presenterades och beslutades om på Kultur och    
 Fritidsnämndens möte den 1 oktober 2019. 

3. Fråga: Om avsikten inte är att presentera ett komplett budgetförslag så att 

detta kan behandlas av Kommunstyrelsen på sedvanligt sätt den 21 oktober, 

hur är det då tänkt att nämnden ska få bestämma om sin egen budget? 

 Svar: Jag anser att punkten är besvarad då budgeten presenterades på Kultur 
 och Fritidsnämndens möte den 1 oktober 2019. 

Danderyd den 11 oktober 2019 

Robert Nibelius (M) 
Ordförande Kultur och Fritidsnämnden 


